常州信息职业技术学院
Changzhou College of Information Technology
_______～______学年第　　学期来华留学生江苏政府奖学金审批表
_______～______academic year     term application for Jiangsu Government Scholarship
 
	basic Information
基本信息
	English Name 
（Full name of the Passport）
英文全名(护照上的英文全名)
	

	
	Chinese name
中文名
	
	Sex
性别
	

	
	Student ID
学号
	
	Class ID
行政班级名
	

	
	Nationality
国籍
	
	Passport Number
护照号
	

	signature of student
学生本人签字
	

	Time to pass HSK, highest grade and highest score. Attach a copy of the HSK certificate or a printed copy of the HSK official website results.通过HSK的时间，最高等级和最高成绩。并附上HSK证书复印件或者HSK官网成绩截图打印件。
	

	Competition status (school level or above the school level, students must represent CCIT. Fill in the competition time, full name of the competition, and the ranking obtained. Attach a copy of the award certificate.)
获得竞赛情况（参加校级以上比赛，学生必须代表常州信息职业技术学院参赛；或者参加常信院校级比赛。填写比赛时间，赛项全名，获得的名次。并附上奖状复印件。）
	

	opinion of headteacher
行政班主任意见
	

	opinion of School of International Education
海外教育学院意见
	

	[bookmark: _GoBack]办理转专业必须遵照《常州信息职业技术学院学生学分制学籍管理办法》有关转专业规定，对申请人的申请要求与材料进行审理。
Student application for changing major is expected to be examined under the Credit System of Changzhou College of Information Technology

呈报时需将学生的书面申请及有关证明附在后面。
Students are expected to submit a written application with related certifying materials



